## 各國青年來華度假打工簽證申請及入境流程圖

居住於其國內之紐、澳、日、加、德、韓、 英、愛、比、斯、波、匈、奧籍青年檢具 停留台灣期間醫療及全額住院保險證明及 其他應備文件,向我駐地之館處提出申請

紐、澳、日、加、德、韓、 愛、比、斯、波、匈籍獲 發效期一年、180天可延 之多次入境停留簽證 英籍獲發效期 3個月之單次 入境居留簽證

奥籍獲發效期 6個月、180天 之多次入境停 留簽證

停留期限:180天,停留期限届满前15天內,得的期限屆滿前15天內,得向停留地之內政部移民署縣(市)服務站申請延長,最多可再延長180天。自入境日起算總停留期限最長不超過1年,其後不能再延長或變更停留資格

申請外僑居留證及限 制:入境翌日起15日內 得向停留地之內政部移 民署縣(市)服務站申請 居留1年之外僑居留證 及重入國許可,其後不得 在台延期或改換其他事 由之居留簽證 停留期限:180 天,自入境日起算 總停留期限最長 不超過 180 天,其 後不能再延長或 在台改辦其他簽 證

不得參加健保,工作期間 得參加勞保 得參加健保,工作期間得 參加勞保

不得參加健保,工 作期間得參加勞保

依現行「雇主聘雇外國人許可及管理辦法」第 四條規定,度假打工者據以辦理之入國簽證, 視為工作許可,即無需另申請工作許可

依所得稅法第88條規定扣繳薪資所得規 定辦理

## Flowchart for visa applications and arrivals of foreign youth participating in working holiday schemes in the ROC (Taiwan)

Eligible youth (Australian, Austrian, Belgian, Canadian, German, Hungarian, Irish, Japanese, Korean, New Zealand, Polish, Slovak and UK nationals residing in their home country) should provide proof of valid medical and comprehensive hospitalization insurance for their entire stay in Taiwan, as well as other required documents, and submit visa applications at designated ROC overseas missions.

Nationals of Australia, Belgium, Canada, Germany, Hungary, Ireland, Japan, Korea, New Zealand, Poland and Slovakia are given a 180-day multiple-entry visitor visa, which is valid for one year and can be extended for another 180 days.

Nationals of the UK are given a single-entry resident visa, which is valid for three months. Nationals of Austria are given a 180-day multiple-entry visitor visa, which is valid for six months.

Duration of stay: 180 days. Nationals of the abovementioned countries may apply for an extension of up to 180 days 15 days prior to the expiry of the duration of stay at the National Immigration Agency service center in the city or county of residence in Taiwan. The total duration of stay may be no more than one year from the date of first entry into Taiwan. No further extensions or changes of visa type are permitted thereafter.

Resident visa application and restrictions: Nationals of the UK must apply for a one-year Alien Resident Certificate and a re-entry permit at the National Immigration Agency service center in the city or county of residence in Taiwan within 15 days of the day after their arrival. No further extensions or changes of resident visa type are permitted thereafter.

Duration of stay: 180 days. The total duration of stay may be no more than 180 days from the date of first entry into Taiwan. No further extensions or changes of visa type are permitted thereafter.

Not eligible for National Health Insurance; eligible for Labor Insurance if employed. Eligible for National Health Insurance; eligible for Labor Insurance if employed. Not eligible for National Health Insurance; eligible for Labor Insurance if employed.

According to Article 4 of the Regulations on Permission and Administration of the Employment of Foreign Workers, the visas given to participants of working holiday schemes are considered work permits. No separate applications have to be made for a work permit.

Income tax will be withheld in accordance with Article 88 of the Income Tax Act.